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 ראש עיריית רמת השרון  - מר אבי גרובר
 מנכ"ל עיריית רמת השרון  –מר ערן שוורץ  

        
 נכבדי 

 
 : לפקודת העיריות )א( לתוספת השנייה36שאילתה לפי סעיף 

 מדוע מתעכב שיפוץ הבאר ופתיחת המוזיאון ובית הקפה בנוה גן
 רקע: 

 
הוחלט על שימור הבאר הישנה    30.8.2020בתאריך אתרים  בישיבת הועדה לשימור .1

 לרווחת תושבי השכונה. בשכונת נווה גן והפיכת המתחם למוזיאון ובית קפה
 

 שנתיים...  יותרמאז עברו  .2
 

בשנה הראשונה מאז ישיבת הועדה הנ"ל נערכו  .3
סיורים ותכנונים אדריכליים ועוד ישיבה שבה הוחלט 

מגדל הבאר כך  לי של אהאופטימ שימור העל אופן 
 שיוכל להתבצע במהרה. 

 
לפני מעל  אדריכל העיר דאז מר חיים מלמן הצהיר  .4

לשנה שאין סיבה שלא יסיימו את המכרז והעבודות  
ך מספר חודשים עד חצי שנה, ובית הקפה ייפתח תו

 מר מלמן התפטר בינתיים מתפקידו... 
 

עומד המגדל כאבן שאין לה הופכין, תוך גידור  –כיום  .5
ובאופן שמפריע  האזור בחודשים הארוכים האחרונים 

למעבר הילדים לבית הספר ובשכונה וגם מסכן  
אותם. במדרכה הצמודה לבאר עוברים מידי יום  

 ם לבית הספר וחזרה.מאות ילדים והורים בדרכ
 

בחודש מאי השנה לפני כחצי שנה שאלתי בשאילתה   .6
 מדוע הנושא מעוכב.

 
  השאלות:

 
מדוע לא הסתיימו עבודות שימור הבאר ופתיחת   (1

המוזיאון ובית הקפה שכל כך חסר בשכונה שבה אין  
אף מבנה מסחרי, לא דואר, לא חנות מכולת, לא בית 

 ? קפה, לא שום חנות
  בית קפה במקוםמדוע לא התקיים מכרז להפעלת  (2

 ומתי זה יקרה? 
כמה זמן עבר מאז הגשת התכנון האדריכלי לועדת   (3

 שימור האתרים ועד היום, ומדוע לא בוצע כלום? 
 

 בכבוד רב
 חבר מועצת העיר ירון גדות, 

  התעוררותסיעת 
 


